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AYKUT TUZCU

Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun 
eski yazıları bu köşede yer almaya 

devam edecek
Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun                                                                                                                             

19 Nisan 2016 tarihli yazısıdır.

Alışılsın diye 
yazıyorum!.. 

2’DE

4’TE
SABAH SABAH 

ARŞİVİNDEN ARŞİVİNDEN 

3’TE

Belediye Başkanı Arpacıoğlu’nun 
maaşının 350 bin liradan, 110 bin 
liraya indirilmesi konusunda eski 
belediye başkanlarıyla konuştuk

Tüm desteğe rağmen 
AKP başarılı olamadı

4’TE

4’TE4’TE

Frankfurt Büyükşehir Belediye Başkanı 
Peter Feldmann (57), iki dilli Frankfurt 
Dostluk Çocuk Yuvası Müdürü Zübeyde 
Temizel (29) ile önceki gün Frankfurt’ta 
evlendi.

 Almanya’nın en büyük gazetesi Bild’de 
yeralan haberde çiftin Frankfurt’ta Zübeyde 
Temizel’in sunuculuk yaptığı bir film 
festivali sırasında tanıştığı bilgisine yer 
verildi. Frankfurt Bolongaro Sarayı’nda 
gerçekleşen nikah töreninde Feldmann’ın 
nikah şahidi Hessen SPD Milletvekili 
Turgut Yüksel, Zübeyde Temizel’in de nikah 
şahidi de eski müdürü Sevgi Mala Çalışkan 
oldular.

“İnsan ne yaparsa yapsın… yaptığı her 
şey ruhlardan gelecek yardıma bağlıdır,” 
der Nietzsche. 

Örneğin, “sanat bize göz, el ve her 
şeyden önemlisi temiz vicdan verir. Sanat, 
varoluş amacımızın bizden istediği şeyler 
üzerindeki özgürlüğümüz ellerimizden 
kayıp gitmesin diye vardır. Şiir örneğin, 
“şiir olmadan insan bir hiçtir, şiir sayesinde 
bir Tanrıya dönüşmedi mi insan?” 

Nail Bilen: “Maaş indirilmesi 
olayı maalesef ilk defa Gaziantep’te 
oluyor. Bu da şehrimiz için 
talihsizliktir”

E. Kaya Turgay: “Meclis, başkanın 
8 aylık icraatını beğenmediği için 
maaşını indirmiştir”

A. Turan Ertürk: “Belediye 
Meclisi, başkanı değerlendirmeye 
tabii tutmuştur. 

Toplumun beklentileri yerine 
getirilemedi 

İşçi Partisi İl Başkanı İbrahim 
Yiğit, halkın büyük bölümünün 
oylarını alarak iktidara gelen AKP 
hükümetinin, medya ve çeşitli 
sivil toplum örgütlerinin desteğine 
rağmen, halkın beklentilerini 
karşılayacak hiçbir hizmet 
yapmadığını söyledi.

Aile hekimleri iş bırakacak
6 Şubat Kahramanmaraş depremlerinin üzerinden bir yıl 

geçmesine rağmen Sağlık Bakanlığı'nın gerekli düzenlemeleri 
yapmadığını kaydeden Aile Hekimleri bugün iş bırakacak. 

Sorunlar ve 
sıkıntılar dile 

getirilecek
6 Şubat 

Kahramanmaraş 
depremlerinin 
üzerinden bir yıl 
geçmesine karşın 
Sağlık Bakanlığı'nın 
gerekli düzenlemeleri 
yapmadığını 
kaydeden Aile 
Hekimleri 
bugün iş eylemi 
gerçekleştirecek. 
Aile hekimleri, 
sorunlarını, 
sıkıntıları ve 
taleplerini bir kez 
daha dile getirecek. 4’TE

Çocukların başta şiddet olmak üzere her türlü korunması önemli bir sorun olarak devam ediyor

Sosyal yardım alan kişi 
sayısı 20 milyonu geçti

İstanbul Sözleşmesinin tekrar ve etkin olarak uygulanmasının sağlanması gerektiğini söyleyen Şube Başkanı Yılmaz Sucu, “AKP 
iktidarı öncesi 4 milyon kişiye verilen sosyal yardımlar bugün itibari ile 20 milyonu geçti. Burada yoksulluğun önlenmesi değil 

sürdürülebilir yoksullukla insanların denetim altına alınması ve iktidarın oy deposu haline getirilmeye çalışılıyor” tespitini yaptı. 
Kadın birey 

olarak kabul edilmeli
Sucu, “İktidarın ve bakanlık tarafından: 

kadının sadece aile içinde eş, anne 
olarak değerli olduğu bakış açısından 
vazgeçilmeli; kadın birey olarak kabul 
edilmeli; cinsiyet eşitliği temel alınmalı; 
engelli, yaşlı ve çocuk bakımı konusunda 
devlet kendi sorumluluğunu yerine 
getirmeli” dedi. 

İstanbul Sözleşmesi 
tekrar ve etkin olarak 

uygulanmasını sağlamalı
Kadın-erkek eşitliğinin sağlanmasının 

kadınların sosyal, siyasal ve ekonomik 
alanda karşılaştıkları ayrımcılığı 
gidermenin, kadına yönelik şiddetin 
önlenmesinden ve şiddete maruz kalan 
kadınların her düzeyde korunmasının 
sosyal hizmetlerin önemli alanlarından 
biri olduğunu kaydeden Sucu, “Temel 
olarak kadını bakım ve hizmet 
“görevlerinden” kurtaran, kadını 
güçlendirecek politikalar oluşturulmalı” 
dedi.

15 kütüphaneden 218 
bin 307 kişi yararlandı

2023 yılı itibariyle Antep’te hizmet veren 15 kütüphaneden 218 bin 307 kişi 
yararlandı. 115 bin 224 üyesi bulunan 15 kütüphanede 246 bin 198 bulunuyor. 

Ödünç verilen 
materyal

sayısı 
42 bin 821

Sanayi, ticaret, 
tarım şehri olan 
Gastronominin 
başkenti Antep’te 
2023 yılına 
ait kütüphane 
sayısı, kitap 
sayısı, kullanıcı 
sayısı ve ödünç 
verilen meteryal 
istatistikleri 
kamuoyuna 
açıklandı. 

Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanlığı, çeşitli iş 
kollarında örgütlenen sendikaların üye sayılarını açıkladı

İşçilerin örgütlenmesinin 
önündeki engeller kaldırılmalı

İşçilerin örgütlenmesinin önündeki engellerin 
kaldırılması çağrısında bulunan Genel İş Sendikası 
Gaziantep Şube Başkanı Süleyman Göçmen, “İşçinin 
Anayasal hakkı olan örgütlenmeye hiç kimsenin müdahale 
etmemesi lazım. İşçi özgür iradesi ile istediği sendikaya üye 
olabilmeli. Çünkü bu işçinin en doğal hakkı. Hiç kimsenin 
işçi adına karar vermesini doğru bulmuyoruz” dedi. 4’TE

Kesimlik hayvan kalmadı
Artan et fiyatlarını durdurmak için anaç hayvanların kesime gönderilmesi üzerine 

üreticileriden uyarı geldi. Tüm Süt, Et ve Damızlık Sığır Yetiştiricileri Derneği Başkanı 
Sencer Solakoğlu, “Kesilecek anaç hayvan da kalmadı. Fiyat artışı sürecek” dedi.

Dolardaki artışla birlikte et, süt ve süt 
ürünlerindeki fiyat artışı devam ediyor. Son 
bir yılda yüzde 100’den fazla artan et ve peynir 
fiyatları yurttaşın sofrasını küçültürken 
üreticilerin aylardır yaptığı uyarıyı görmezden 
gelen hükümetten kalıcı bir çözüm yok. 
Aksine Ticaret Bakanı Ömer Bolat, “Az bir şey 
kırmızı et fiyatlarında bir artış oldu. Kesime 
daha az hayvan gönderilince orada bir küçük 
sıkıntı oldu” dedi. 

Ramazanla birlikte et fiyatlarındaki artış 
hızlanırken Tüm Süt, Et ve Damızlık Sığır 
Yetiştiricileri Derneği (TÜSEDAD) yönetimi 
geçen hafta ithalatla görevlendirilen Et ve 
Süt Kurumu (ESK) Genel Müdürü Mustafa 
Kayhan ile bir araya gelerek sorunları 
konuşmuştu. Görüşmeden sonra herhangi 
bir adım atılıp atılmadığını sorduğumuz 
TÜSEDAD Başkanı Sencer Solakoğlu, aylardır 
söyledikleri gibi sorunun temelinde süt 
fiyatlarının yattığını vurguladı. 4’TE

Bize bakmayana oy moy yok

Ekonomik 
kriz ve yüksek 
enflasyon 
gölgesinde 
maaşları giderek 
eriyen emekliler 
yarın sokağa 
iniyor. 2’DE

1 milyon 
346 bin kişi 
üniversiteyi 
bıraktı

YKS'ye 2024 
yılında başvuran 
aday sayısı, geçen 
yıla göre yüzde 
13.91 oranında 
azaldı. 2’DE

Yılmaz Sucu
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Gazetemizin sahibi Aykut 
Tuzcu’nun eski yazıları bu köşede 

yer almaya devam edecek

Alışılsın diye 
yazıyorum!.. 

Feldmann–Temizel nikahına 
SPD’li Offenbach Büyükşehir 
Belediye Başkanı Horst 
Schneirder’in de aralarında 
olduğu davetliler katıldı.

 Düğün törenine Türkiye’den 
baba Muhittin Demir, 
Zübeyde’nin kız kardeşi ile 
yeğenleri de geldi.

Çift, Bolongaro Sarayı’nda 
gerçekleşen nikah 
törenlerinin ardından 
Main nehrinin kıyısındaki 
Nizza adlı restoranta 
gerçekleşen sade düğün 
törenine, aralarında 
Hessen Türk Toplumu 
BaşkanıAtila Karabörklü, 
Alman Sendikalar Birliği 
Başkanı Harald Friedler, 
SPD Frankfurt BaşkanıMike 
Josef ’in de aralarında olduğu 
yaklaşık 150 davetli katıldı.

Yakın çevresi Zübeyde 
Temizel’in hamile olduğunu, 
doğumun Haziran ayında 
beklendiğini iddia ettiler.

Feldmann’ın ilk eşinden bir 
kızı bulunuyor.

 İkinci Dünya Savaşı’ndan 
bu yana Almanya’da ilk kez 
büyük kentlerden birinin, 
Frankfurt Anakent Belediye 
Başkanlığı’na bir Yahudi 
seçildi.

Sosyal Demokrat Parti’den 
(SPD) seçimi kazanan Peter 
Feldman oyların yüzde 57’sini 
alarak rakibi Hıristiyan 
Demokratik Birliği’nden 
(CDU) Boris Rhein’a karşı 
büyük başarı sağladı.

 Partisi nezdinde Yahudi 
kanadının kurucularından 
olan Feldman, kendini liberal 

bir Yahudi olarak görüyor. 
On yedi yıldır Frankfurt’ta 
hiçbir SPD adayı belediye 
başkanlığını kazanamamıştı.

 Feldman Yahudi-Alman 
gazetesi Jüdische Allgemeine’a 
verdiği röportajda Yahudi 
kimliğinin kampanyasında 
herhangi bir rol oynamadığını 
belirterek, “Bu gerçeğin 
gündeme gelmemesi 
şehrimizin ne kadar 
özgürlükçü ve açık fikirli 
olduğunun göstergesidir” 
açıklamasında bulunmuştu.

Feldman’ın kampanyası 
daha çok eğitim, yoksullukla 
savaş ve konut yardımı gibi 
sosyal konulara odaklıydı.

 Frankfurt nüfus olarak 
Almanya’nın beşinci büyük 
şehri olmakla beraber ülkenin 
finansal başkenti niteliğinde. 
Şehrin 700.000 yerleşiğinin 
7.000’i Yahudi. Berlin ve 
Münih gibi Frankfurt’ta da 
etkin bir Yahudi cemaati 
bulunuyor. 1924’ten Hitler’in 
gücü eline aldığı 1933’e kadar 
şehrin belediye başkanlığını 
bir Yahudi olan Ludwig 
Landman yapmıştı.

 Neden bu düğünü bu kadar 
detaylı anlattığıma gelince…

Alışılsın istedim!..
Bakalım kaç sene sonra 

benzer bir haber Gaziantep 
Büyükşehir Belediye 
Başkanlığı’na birSuriyeli 
seçildi diye yazılacak!..

 Peter Feldmann 57 yaşında, 
gelin Zübeyde Temizel 29 
yaşında. Başkan Feldmann’ın 
ilk evliliğinden bir kızı 
bulunuyor.

Aykut Tuzcu’nun 
19 Nisan 2016

tarihli yazısıdır

Bu kadarı da fazla değil mi?
Bir haller oluyor bizim 

insanımıza!..
Öğretmen, yönetici, imam, 

serbest meslek sahipleri çocuk 
istismarından yargılanıyorlar.

Hem de öyle böyle değil, 
yılda 35 binden fazla istismarcı 
hakim karşısına çıkıyor. 
Mahkemeler yılda 10 bine yakın 
bu konularda karar veriyor.

 Şu haberi lütfen okuyun, 
durumun vehametini daha iyi 
anlayabilirsiniz.

Anadolu Eğitim Sendikası’nın 
45 merkezde  305 kadın, 374 
erkek toplam 679 öğretmenle 
yüz yüze yaptığı görüşmeler 
sonrasında yayınladığı rapor 

korkunç gerçeği ortaya çıkardı.
Yapılan araştırma 

öğretmenlerin yüzde 33’ünün 
başka öğretmen ve yöneticiler 
tarafından cinsel istismara 
maruz kaldığını ortaya çıkardı.

 Bunun yanı sıra 
öğretmenlerin yüzde 57’si 
öğrencilere yönelik okullardaki 
cinsel istismar vakalarının 
üzerinin örtüldüğünü 
söylerken, yüzde 52’si ise 
öğrencilerin cinsel istismara 
maruz kaldığını bildiğini 
açıkladı.

 Konuyla ilgili açıklama yapan 
Anadolu Eğitim Sendikası 
Genel Başkanı Cansel Güven, 

“Okullarımızda sistematik 
olarak suç işlenmektedir, suçun 
mağduru yalnızca öğrenciler 
de değildir, hepimiziz. Milli 
Eğitim Bakanlığını bir suçu 
görmezden gelmenin, o suça 
ortak olmak anlamına geldiğini 
hatırlatarak göreve çağırıyoruz.” 
dedi.

 Görüşmeler sonrasında 
hazırlanan raporda dikkat 
çeken bir diğer başlık ise, 
öğretmenler seçtiklerisendika 
ve siyasal tercihleri nedeniyle 
baskı görüyor olması. Rapora 
göre öğretmenlerin yüzde 93’ü 
eğitimin geleceğinden umutsuz 
olduklarını belirtildi.

Avrupa’nın başı gerçekten dertte!
Bild gazetesinin haberine göre 

Libya’da 200 bin insan kapağı 
Avrupa’ya atmak için Libya’da 
bekliyor.

 Dün Mısır açıklarında 
yüzlerce kişiyi taşıyan bir 
göçmen teknesinin battığı 
haberleri doğrulanırken, Libya 
açıklarında batan bir lastik 
bottan 6 kişinin cesedi bulundu.

İtalya Cumhurbaşkanı Sergio 
Mattarella, Akdeniz'deki son 
göçmen faciasında "Birkaç yüz 
kişinin öldüğünün sanıldığını" 
söyledi.

 Daha önce alınan ancak 
doğrulanamayan haberlerde 
Mısır kıyıları açıklarında 
Avrupa'ya gitmeye çalışırken 
alabora olan bir teknede 
yaklaşık 400 kişinin ölmüş 

olabileceği bildirilmişti.
Roma'da bir ödül töreninde 

konuşan Mattarella, "Akdeniz'de 
birkaç yüz kişinin daha ölümüne 
neden olmuş gibi görünen 
bir facia daha yaşanmasının 
ardından Avrupa'nın bu konuyu 
düşünmesi gerektiğini" söyledi, 
ancak ayrıntı vermedi.

 Teknede çoğu Somalili 
yaklaşık 400 kadar göçmen 
bulunduğu ifade ediliyor.

Birleşmiş Milletler bu yıl deniz 
yoluyla Avrupa'ya ulaşmaya 
çalışanların sayısının 180 
binibulduğunu, bunlardan 
800'ünün yaşamını kaybettiğini 
kaydediyor.

 Libya açıklarında batan bir 
lastik bottan da 108 göçmenin 
kurtarıldığı, 6 kişinin ise 

cesedinin bulunduğu bildirildi.
BBC’nin haberine göre, 

Libya açıklarındaki bottan 
kurtarılan göçmenlerin bazıları 
İtalya'nınLampedusa adasına 
götürülüyor.

Göçmenlerin Gambiya, 
Guinea Bissau, Nijerya 
ve Etiyopya gibi Afrika 
ülkelerinden oldukları 
bildiriliyor.

SOS Mediterranee, 
göçmenlerin kurtarılmadan 
önce dokuz saat boyunca, 
yüksekliği 2 metreye ulaşan 
dalgalar arasında sürüklendiğini 
bildirdi.

Frankfurt Büyükşehir Belediye 
Başkanı Peter Feldmann (57), iki 
dilli Frankfurt Dostluk Çocuk 
Yuvası Müdürü Zübeyde Temizel 
(29) ile önceki gün Frankfurt’ta 
evlendi.

 Almanya’nın en büyük gazetesi 
Bild’de yeralan haberde çiftin 
Frankfurt’ta Zübeyde Temizel’in 
sunuculuk yaptığı bir film festivali 
sırasında tanıştığı bilgisine yer 
verildi.

 Frankfurt Bolongaro Sarayı’nda 
gerçekleşen nikah töreninde 
Feldmann’ın nikah şahidi Hessen 
SPD Milletvekili Turgut Yüksel, 
Zübeyde Temizel’in de nikah 
şahidi de eski müdürü Sevgi Mala 
Çalışkan oldular.

Yüksek enflasyon ve ekonomik 
kriz gölgesinde geçinmekte zorlanan 
emekliler taleplerini dile getirmek 
amacıyla Türkiye genelinde sokağa 
çıkacak. Herkesi sokağa çağıran Tüm 
Emeklilerin Sendikası Başkanı Zeynel 
Ergen, seçim öncesi iktidarı güçlü bir 
şekilde uyaracaklarını dile getirdi.

Eylem öncesi BirGün'e 
değerlendirmelerde bulunan Sendika 
Başkanı Ergen, "Emekliler neden 
sokakta?" sorusunu yanıtlarken şöyle 
konuştu:

"Emekliler açlıkla sınanıyor. 
Yoksulluk Türkiye'de kabul edilebilir 

bir şey haline gelmiş. Ama açlık kabul 
edilecek bir şey değildir. Geldiğimiz 
noktada yaklaşık 16 milyon emekli 
var. Ve bu emeklilerin üçte ikisinden 
çoğu 10 bin ve 10 bin TL'nin altında 
maaş alıyorlar. Yani dört buçuk milyon 
dul ve yetim var. Bunların hepsi on bin 
lira alamıyor.

Dolayısıyla 10 bin TL ve altında aylık 
alan 10 milyon emekli var. Aldıkları 
maaş ev kiralarına bile karşılayamıyor. 
Yani pazara çıktığımızda bir kilo 
biberin 100, bir kilo domatesin 30-40 
TL olduğu bir yerde artık emeklerini 
10 bin bin lirayla çalışma yaşama 

şansları kalmamıştır."
Emeklilerin iktidarı desteklediği 

yönünde genel bir kanı olduğunu 
ancak bunun doğru olmadığını 
belirten Ergen şöyle devam etti:

"Emeklilerin iktidar ve paydaşlarına 
verdiği oy Türkiye ortalamasının 
hemen hemen aynıdır. Çağrımızdır, 
bütün emeklilere; size bakmayana 
oy moy yok diyoruz. Vermeyin yani. 
Başka çaresi yok çünkü. Ve umuyorum 
ki 31 Mart seçimlerinde emekliler bu 
anlamda güçlü bir ses çıkaracaklar ve 
güçlü bir uyarıyı yapacaklardır diye 
düşünüyorum." Artıgerçek

Emekliler, seçimden 
önce uyaracak: 

Bize bakmayana oy moy yok
Ekonomik kriz ve yüksek enflasyon gölgesinde maaşları giderek eriyen emekliler yarın 

sokağa iniyor: "Emeklilerin iktidar ve paydaşlarına verdiği oy Türkiye ortalamasının 
hemen hemen aynı. Çağrımızdır, bütün emeklilere; size bakmayana oy moy yok diyoruz."

Yaşanan ekonomik kriz öğrencilerin 
eğitimlerini sürdürmelerini zorlaştırıyor. 
Gençler, yükseköğrenimi yarıda bırakarak 
ailelerinin yanına dönmek zorunda kalıyor. 
Yükseköğretim Kurumları Sınavı’na (YKS) 
2024 yılında başvuran aday sayısı, geçen 
yıla göre yüzde 13.91 oranında azaldı. 
2018-2022 yılları arasında ülke genelinde 1 
milyon 957 bin öğrenci eğitimini bırakarak 
üniversiteden ayrıldı.

Cumhuriyet'ten Figen Atalay'a konuşan 
eğitim uzmanı Alaaddin Dinçer, “Veriler, 
gençliğin üniversite umutlarında büyük 

bir kırılma yaşandığını ortaya koyuyor. 
Üniversiteden ayrılma nedenleri arasında 
ekonomik kriz nedeniyle işsizlik ve 
yoksullaşma ilk sırada geliyor” dedi. 

Bu yılki YKS’ye 3 milyon 36 bin 747 
adayın başvuru yaptığını anımsatan Dinçer, 
geçen yılki başvurunun 3 milyon 547 bin 
445 olduğuna işaret etti. 2019-2023 arasını 
kapsayan beş yıllık dönemde başvuran aday 
sayısının yüzde 34.32 oranında arttığını 
belirten Dinçer, şu verileri aktardı:

2019 ile 2023 arasında başvuran aday oranı 
artmasına rağmen, başvuru yapıp sınava 

girmeyenlerin oranı yüzde 5.38’den yüzde 
15.08’e çıktı.

2021-2022 YÖK istatistiklerinde 
yükseköğretimde 8 milyon 296 bin 
959 öğrenci olduğu, 2022-2023 YÖK 
istatistiklerinde bunun 6 milyon 950 bin 
142’ye düştüğü görülüyor. Bu sayı beş yıl 
önce 7 milyon 740 bin 502’ydi. 2022 ile 2023 
arasında görülen düşüşün oranı yüzde 16.24.

İşsiz yükseköğretim mezunu sayısı 1 
milyon 79 bin. Herhangi bir işte ve eğitim 
sürecinde olmayan 15-24 yaş arası genç 
sayısı 3 milyon 133 bin 255. Artıgerçek

 1 milyon 346 bin kişi üniversiteyi bıraktı
YKS'ye 2024 yılında başvuran aday sayısı, geçen yıla göre yüzde 13.91 oranında azaldı. 2018-2022 

yılları arasında ülke genelinde 1 milyon 957 bin öğrenci eğitimini bırakarak üniversiteden ayrıldı.
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Başkan Arpacıoğlu’nun Belediye 
Meclisi tarafından maaşının indirilmesi, 
güncelliğini kaybetmeden günün konusu 
olmakta devam ediyor, her tarafta 
konuşuluyor

Her kademedeki vatandaş kendine göre 
bir görüş, bir kanaat ileri sürüyor.Biz de 
bu konuda eski belediye başkanları ile 
görüştük.

Hukukçu ve eski başkanlardan Nail 
Bilen şunları söyledi: “Olay hukuken çok 
yönlüdür. Başkan bey meclisin kararına 
itirazda bulunmuştur. Adli ve idari 
mercilerde bir sonuca bağlanacaktır. 
Olaya hukuki açıdan ziyade meclisin 
böyle bir kararı almasındaki nedenlere 
bakmak daha doğru olur. Belediye 
meclisi bir süre önce başkanın maaşını 
yükseltmiş, sonra da indirmiştir. 
Temelde başkanla meclis arasında bir 
uyumsuzluk anlaşmazlık göze çarpıyor. 
ANAP’lı meclis üyelerinin muhalefetle 
birleşerek karar alındığı düşünülürse 
gerçeği görmek mümkün olur. ANAP’lı 
meclis üyelerinin yayınladıkları 
bildiride de sıkıntılar görülmektedir. 
Öyle anlaşılıyor ki belediye hizmet 
yerini particiliğe bırakmıştır. Yakından 
izlediğim kadarı ile belediyede 

yönetim şehre verilmiş hizmetleri 
mümkün kılacak bir ölçüde değildir. 
Bunlardan kaynaklanarak belediye 
başkanının maaşının indirilmesi 
Türkiye belediyecilik tarihinde ilk defa 
ve maalesef Gaziantep’te oluyor. Bu da 
şehrimiz için büyük bir talihsizliktir” 
dedi.

Esat K. Turgay’ın görüşü: “Sayın 
belediye başkanının maaş düşürülme 
olayı hukuki ve siyasal görüş içinde 
incelenmelidir. Hukuken her bütçe yılı 
belediye başkanının maaşını belediye 
meclisi tespit eder. Maaşı yükseltmeye 
de indirmeye yetkilidir ve bu hukukidir. 
Maaş indirilmesi olayında esas unsur 
Belediye Meclisi’nin irade beyanıdır, 
meclis çeşitli gerekçeler içinde kendi 
huzur haklarını azalttığı gibi başkanın 
da maaşını indirmiştir. Bu kararla 
başkanın 8 aylık icraatını beğenmediği 
şeklinde irade beyanında bulunmuştur. 
Aynı zamanda meclisin de başkana olan 
belediye başkanının bu iradeye saygı 
göstererek sonucu kabullenmesi, bundan 
sonra da başarılı çalışmalar yaparak 
meclisin takdirine mazhar olma amacını 
gütmesi gerekirken şekli hukukun 
incelendikten yararlanma isteği ile olayı 

adli ve idari mercilere intikal ettirmek 
istemesi kanaatimce çok büyük yanlıştır. 
Belediye meclisinin bu kararını eğiticilik 
dilinde kanaat notuna benzetirsek 
başkanın da bildiği gibi öğretmenin 
kanaat notu tartışılmaz. Şehrimizin bu 
kadar güncel ve ileriye dönük sorunları 
dururken bunlara çare aranılması 
gerekirken işçi haklarının ödenmesi 
zorluğu çekilirken başkanın kişisel 
sorununu gündemde tutması üzücüdür”

A.Turan Ertuğ’un görüşü: 
“Gaziantepliler kendine hizmet edeni 
bilir ve hizmeti iyi değerlendirir. 
Belediye meclisinin başkanın maaşını 
indirme kararı da başkanın bir 
değerlendirmeye tabii tutulması 
olayıdır. Ancak bu değerlendirme 
başkan için şüphesiz iyi bir 
değerlendirme olmamıştır. Başkan bey 
bu değerlendirmeden sonra meclise 
nasıl bir diyalog içine girecektir nasıl 
çalışacaktır. Önemli olan budur. 
Başkan bey bu durumda tavrını ortaya 
koymalı hatta istifayı bile düşünmelidir. 
Çok sevdiğim kadirşinas Gaziantep’e 
geçmişte belediye hizmeti vermiş biri 
olarak belediyedeki bu durumdan 
üzüntü duymaktayım.”

Belediye Başkanı Arpacıoğlu’nun maaşının Belediye Başkanı Arpacıoğlu’nun maaşının 
350 bin liradan, 110 bin liraya indirilmesi 350 bin liradan, 110 bin liraya indirilmesi 

konusunda eski belediye başkanlarıyla konuştukkonusunda eski belediye başkanlarıyla konuştuk
Nail Bilen: “Maaş indirilmesi olayı maalesef ilk defa Gaziantep’te oluyor. Bu da şehrimiz için talihsizliktir”
E. Kaya Turgay: “Meclis, başkanın 8 aylık icraatını beğenmediği için maaşını indirmiştir”
A. Turan Ertürk: “Belediye Meclisi, başkanı değerlendirmeye tabii tutmuştur. Kendisi için iyi olmadı. Başkan 

bu durumda tavrını ortaya koymalı, istifayı düşünmelidir”

Devlet İstatistik Enstitüsü 
tarafından yapılan 
değerlendirmelere göre 
yurdumuzda kullanılan 
enerjinin yüzde 56’sı 

petrolden sağlanıyor. 
Önümüzdeki yıllarda 
hizmete girecek olan barajlar 
petrole bağımlılığımızı 
azaltacak.

Yurdumuzun enerjisinin yüzde 
56’sı petrolden sağlanıyor

Meteoroloji Müdürlüğü 
yetkilileri tarafından verilen 
bilgilerden öğrenildiğine 
göre bu mevsim toplam 
olarak şehrimize 114 kg 
yağış düştü. Geçen yıl aynı 
süre içinde ise 103 kg yağış 
düşmüştü.

Yapılan rasatlara göre 

dün gecenin en düşük ısı 
7 derece, günün en yüksek 
sıcaklığı ise 15 derece 
civarında oldu.

İlgililer önümüzdeki 
günlerde de yağış 
beklendiğini sıcaklığın 
mevsim normallerinde 
seyrettiğini ifade ettiler

Yağışlar devam edecek
Mevsimlik yağış 114 kiloyu buldu

Ziraat Bankası Genel 
Müdürlüğü tarafından 
belediye caddesi Ticaret 
Borsası karşısında yeni 
bir şube açıldı. Şıra Hanı 
Adı verilen Ziraat Bankası 
şubesi törenle hizmete 

girdi.
Dünden itibaren 

çalışmaya başladı. Açılış 
töreni saat 14’de yapıldı.

Ziraat Bankası Şıra Hanı 
şubesi açılışına büyük bir 
ilgi gösterildi.

Ziraat Bankası Şıra Hanı şubesi açıldı

Milli Eğitim Gençlik ve Spor 
Bakanlığı 1984-85 yılı çalışma 
takvimini açıkladı.

Talim ve Terbiye Kurulu 
Başkanlığınca hazırlanan çalışma 

takvimine göre yarıyıl tatili 25 
ocak günü başlayıp 10 Şubat 
günü bitecek. 166 gün sürecek 
olan öğretim yılı ise 24 Mayıs 
1985 günü sona erecek. 

Okullarda sömestre tatili 25 Ocak’ta başlıyor

Toplumun beklentileri 
yerine getirilemedi

Halkın öncelikli sorununun 
işsizlik ve yoksulluk 
olmasına rağmen ülke 
gündeminin farklı konularla 
meşgul edildiğini, bu 
durumun ülkeye zaman 
kaybettirmesinin yanı sıra 
halkın umutlarıyla oynamak 
anlamına geldiğini belirten 
Yiğit, “AKP hükümeti, 
elinde sihirli değnek 
varmış ve tüm sorunları 
bir anda halledecekmiş gibi 
yoksul ve işsiz insanların 
zafiyetinden faydalandı. 
Medya AKP’yi toplumun 
umudu gibi gösterdi. Halk 
yanlış yönlendirilerek 
AKP’ye hükümet görevi 
verildi. Umut bağlayan 
insanların da artık umutları 
tükendi. Beklentileri yerine 
getirilemeyen toplum, AKP 
hükümetinden memnun 
değil” dedi.

Halkın alım gücü olmadığı 
için enflasyon düşüyor

Enflasyonun düşmesinin 
başarı gibi gösterildiğini, 
oysa insanların alım 
gücünün olmadığını, 

enflasyonun da bundan 
dolayı düşük çıktığını 
belirten Yiğit, “Hükümet 
halkın refah seviyesine 
olumlu katkı yapamadığı için 
enflasyonun düşük çıkmasını 
başarı gibi gösteriyor. Oysa 
enflasyonun düşmesinin en 
büyük nedeni insanların 
alım gücünün olmamasıdır. 
İşsizlik artarken, et tüketimi 
azalıp, ekmek tüketimi 
artarken nasıl ekonomi 
iyiye gider? AKP hükümeti 
giderek halkı daha fazla 
fakirleştiriyor ve ülkeye zarar 
veriyor. Bu süreç değişmezse 
ülke batacak. Tekne su 
alıyor. Tekne su alırken nasıl 
kurtarabiliriz in hesabını 
yapıyoruz. Amacımız 
kaptanlara uğraşıp tekneyi 
bu hale getiren kaptanları 
suçlamak değil. Bir an önce 
tekneyi kurtarmak için 
gayret göstermeliyiz. Çünkü 
AKP’nin propagandası 
çok bilinçli yapılıyor” diye 
konuştu.

Yiğit, DİE’nin rakamlarının 
da ülkenin ne kadar zor 
durumda olduğunu ortaya 
koyduğuna dikkat çekti.

Tüm desteğe rağmen Tüm desteğe rağmen 
AKP başarılı olamadıAKP başarılı olamadı
İşçi Partisi İl Başkanı İbrahim Yiğit, halkın büyük bölümünün oylarını alarak 

iktidara gelen AKP hükümetinin, medya ve çeşitli sivil toplum örgütlerinin desteğine 
rağmen, halkın beklentilerini karşılayacak hiçbir hizmet yapmadığını söyledi.

Takma ayaklarla 
7 yıl araba kullanmış

Vatandaşların büyük bölümünün 
işsizlik, yoksulluk ve açlık sorunlarına 
çözüm bulmak için kapıları çaldığını, 
ancak cehalet ve fakirliğin halkı 
olumsuz etkilediğini belirten Yavuz, 
kendisini şaşırtan bir olayı şöyle anlattı: 
“Bir gün bir genç geldi ve arabasının 
çalındığını söyledi. Arabası ile köylere 
mal satmaya gittiğini söyleyen genç, 
bir süre sonra arabasının bulunduğunu 

ancak emniyetin evrakları eksik olduğu 
için arabasını vermediğini belirtti. 
Ehliyetini alacağımı söyledim bu defa 
da kimliğinin olmadığını söyledi. 
Daha önce hiç kimliği olup olmadığını 
sorduğumda hastalanıp hastaneye 
yattığımda kimliğini hastaneye 
rehin bıraktığını anlattı. Hastalığını 
sorduğumda bana, ‘Sayın Valim benim 
iki ayağımda takma’ deyince şok oldum. 
Adam 7 yıl boyunca ehliyetsiz ve takma 
ayaklarla otomobil kullanmış.”

En büyük sorun açlık 
yoksulluk ve işsizlik
İki yıla yakındır her çarşamba günü halk gününde halkın sorunlarını 

dinleyen ve çözüm bulmak ve onları doğru adreslere yönlendirmek için 
gayret gösteren Vali yardımcısı Müfit Yavuz, halkın karşı karşıya kaldığı 
en büyük sıkıntının işsizlik, yoksulluk ve açlık olduğunu söyledi.

Kültür ve Turizm İl Müdürü Mehmet 
Aykanat istimlak çalışmalarının 
tamamlanması üzerine kazı 
çalışmasına başladığını bildirdi.

Fırat Nehri kıyısında bulunan ve 
bir bölümü GAP kapsamında inşa 
edilen Birecik barajı gölü altında 
kalan Zeugma antik kentinde daha 
önce yapılan sondaj çalışmalarıyla 
amfi tiyatronun yerinin belirlendiğini 
ifade eden Aykanat şunları 
anlattı: “Çalışmalarımız sırasında 
Zeugma’daki amfi tiyatronun 24 
yatay basamağını ve antik tiyatronun 
yanında bir arenanın varlığını 

belirlemiştik. Ayrıca içerisinde su 
bulunduğunu tespit ettiğimiz bir 
kanalete ulaşmıştık.

Bu çalışmaları yaptığımız alanda 
kazı yapılabilmesi için 2 dekar alanı 
kamulaştırmamız gerekiyordu. 
Hazineden izin istedik. Daha sonra 
da araziyi işleten çiftçilere meyve 
ağaçlarına karşılık 8 milyar 230 
milyon lira bedel ödedik ve alanı kazı 
çalışmasına hazır hale getirdik.”

Aykanat, müzesi başkanlığındaki 
kazıyı Fransızlardan oluşan bir ekibin 
yürüteceğini, çalışmaların 45 gün 
süreceğini belirtti.

Antik tiyatronun kazı çalışması başladı
Yabancı arkeologlardan oluşan bir ekip Zeugma Antik kentinin 

amfi tiyatro ve arenasını gün ışığına çıkarmak için kazı başlattı.

Çelikcan, yapımı devam eden Gaziantep-
Kilis duble yol çalışmalarında incelemelerde 
bulundu. 

Çelikcan, 1993 yılında yapımına başlanan 
Gaziantep-Kilis bölünmüş yolunun geçen 11 
yıllık süre içerisinde ancak 33 kilometrelik 
bölümünün tamamlanabildiğine dikkat 
çekerken, Karayolları olarak son bir yılda ise 
bu yolun 24 kilometrelik bölümünü kendi 
imkanları ile tamamladıklarını vurguladı.

İlk ihale edildiğinde 115 milyar lira 
keşifle yapımına başlanan Gaziantep-
Kilis havaalanı bağlantı yolunun ancak 
11 yılda tamamlanabileceğini ifade eden 
Çelikcan, “2004 yılı başında Bayındırlık 
ve İskan Bakanımız Zeki Ergezen'in 
talimatları ve ödenek desteğiyle 57 
kilometrelik güzergahın 11 yılda 
tamamlanan 33 kilometrelik kısmından 
geri kalan 24 kilometrelik yolun yıl içinde 
tamamlanabilmesi için 7 ayrı noktada 
çalışmalara başlandı. Bu kesimde devam 
eden yol yapım çalışmalarında yüzde 88 
fiziki gerçekleşme sağlandı” dedi.

Gaziantep-Kilis duble 
yol çalışması sürüyor
Karayolları 5.Bölge Müdürü 

Mahmut Çelikcan, “11 yılda 33 
kilometre yol yapan bir kurumdan 1 
yılda 24 kilometrelik yol yapabilen 
bir kurum haline geldik” dedi.
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“İnsan ne yaparsa yapsın… yaptığı her 
şey ruhlardan gelecek yardıma bağlıdır,” 
der Nietzsche. Örneğin, “sanat bize göz, 
el ve her şeyden önemlisi temiz vicdan 
verir. Sanat, varoluş amacımızın bizden 
istediği şeyler üzerindeki özgürlüğümüz 
ellerimizden kayıp gitmesin diye 
vardır. Şiir örneğin, “şiir olmadan insan 
bir hiçtir, şiir sayesinde bir Tanrıya 
dönüşmedi mi insan?” 

Kelimelerin hiç duyulmayan, 
bilinmeyen ve umut edilmeyen 
mutluluklara götürme gücü vardır.  
Kelimeler bir araya geldiklerinde ışık 
demetlerini konuştururlar. Birbirleri 
ile öyle diyaloglara tutuşurlar ki, her 
bir tanesinin ahengi ekvatorun tüm 
boyutuna yetişir. Kelimeler yan yana 
serildiklerinde “karartılan tarihin” 
tanıklığını özgürce ve bazen de sessizce 
uzun uzadıya yapabilirler.

Onların her birinin içinde birer küçük 
ruh yeşerir durur. Bir çağı açıp bir çağı 
kapatabilirler. Sözcüklerin buluştuğu 
en güzel ten ise şiirdir. Şiir herkesten 
önce akan güneşe bakar, şu kocamış 
yanılgıların karşısında diz çökmez. 
Ayrımcılık yapmadan hayatın sesine 
kulak verenlerin kalbinin tam ortasına 
paraşütle iner.

Sözcüklerin dansının seyrine 
doyulamaz. Binlerce yıllık 
kahramanlık öyküleri sadece bir dizede 
tanımlanabilir. Özlemi hep militancadır 
şiirin, bu özlem akıldan değil kalpten 
yankılanır. Kıskançlığın, gerginliğin, 
bezginliğin can bulamadığı bir dildir 
şairin bu sesi. Şair, "sevgili ölüm 
uzak dur benden, henüz yaşamadım" 
derken ahenkli bir ışık fırlatılır hayatın 
canlanmadığı yere.

Şiir, tıpkı evren gibi zenginlikleri içinde 
taşır, ona bir dokunup bin ah işitsen de 
o hep alçakgönüllüdür. Ruhu en hızlı 
değiştirmeye, dönüştürmeye yarayan ve 
görünmeyen uzaklığın sözcüsüdür şiir. 
Şiiri en güzel yapan, keskinliğinin bile 
sevimli olmasıdır...

Tıpkı hayat gibi şiirde de durağanlık 
yoktur; şarkının, saf havanın, beyaz 
rüzgârın, aşkın, sevdanın peşi sıra 
gider. Şiir dünyada hayatın sadece 
bir defaya mahsus olduğunu bilendir, 
onun tekrarsız olduğunu hatırlatandır.  
Şiir yüreğe inince der ki: "Her şey 
yaşanmamış bir hayattan daha iyidir; 
hatta felaketin bile, acı, ümitsizlik, 
karanlık, her şey ama her şey boşluktan 
daha iyidir." 

Şair gök kubbenin altında tek başına 
dolaşırken dünyanın manasının 
olduğunu hisseder, böylece kendisine 
konuşur, onun sözcükleri içimizdeki 
boşluğu doldurmakla yükümlüdür. 
Murathan Mungan'ın şairi Moottah’a 
boşuna; “şiir bizim kendimize açılan 
kapımızdır, kendinize girip çıktığınız 
bir kapınız olsun, az olsun ama hakiki 
olsun" dememiş ya! Böylece en vefalı 
yolculuğun içe olan saygınlık olduğunu 
hatırlarız.

Yaşar Kemal der ya; " şiirin öfkesi 
bile dünyaya başka türlü bir bağlılık, 
başka türlü bir cömerttik ve bir sonsuz 
sevgidir." İşte onu deştikçe, ona 
ulaştıkça, onla yanak yanağa güldükçe, o 
gittikçe kendini açıyor. Sonra şiir alttan 
alta doğaya, hiçliğe, hüzne, aydınlığa, 
gidene ve gelene gülmeye başlıyor.

Şiirin özündeki hümanizmi, barışı, 
sevgiyi, samimiyeti içimize çekince çoğu 
kez şair olmak gelir içimizden. “Ama şair 
olmak için, ilkin sevmek gerek, ince ama 
bazen sersemce bir aşkla. Taşı ve tayı, 
günü ve sisi sevmek; ayı ve sonsuzluğu, 
kalabalık ve sessizliği sevmek, sonra 
söylemek bunu yalın bir içtenlikle,” der 
Fransa'nın Alaine Bosquet'u. 

Brecht, Shakespeare ve Nazım acıya, 
ıssızlığa, karanlığa ve haksızlığa 
karşı yazılmayı bekleyen evreni şiirle 
diriltmemişler miydi? Neruda, "Kara 
Ada Şiirleri’yle," sönmeye başlayan 
Ay’ı ve yıldızı herkes yeniden görsün 
diye sil baştan ışıldatmamış mıydı? 
Hani Sabahattin Ali, Ahmet Arif, 
Baudelaire “Kötülük Çiçekleri’ne” 
başkaldırıp; sevinç ve umut müjdeleri 
ile aydın ve duru alanlara doğru 
hayatı yükseltmemişler miydi? Vedat 
Türkali’nin şiiri ise “gülmeyi öğretti, 
onun için karanlık şaşkın, karanlık 
çaresiz…” 

Biliyoruz artık hüzün şiirle eriyor. Şiir, 
güçlü olanlarla (Krallarla) baş etmenin 
ateşini harlıyor. Şiir, gözlerimizin içine 
konuşuyor, onu susturmayız, çünkü 
o koca imparatorlukları yıktı ama 
Homerus'u ve Afrodit'i yarattı! 

Şiir de tıpkı çocuklar gibi göğsünde 
barış şarkıları taşır…

Sevgi nedir bilmeyenler şiir de bilmez!

Yararlanılan Kaynak ve Alıntılamalar:
Söyle Alain (Alaine Bosquet)
Bilim ve Felsefe (F.Nietzsche)
Eski Şiirler Yeni Türküler (Vedat 

Türkali)
Şairin Romanı (Murathan Mungan)
Sessizliğin Yanıtı ( Max Frisch)

Gerekli düzenlemeler yapılmazsa 
5 gün iş bırakabiliriz

Aile Hekimleri Dernekleri 
Federasyonu Genel Sekreteri Gaziantep 
Aile Hekimliği Derneği Başkanı 
Dr. Gökhan Erdoğan, “Gerekli 
düzenlemeler ivedi bir şekilde 
yapılmazsa eğer gerek 5 günlük gerekse 
süresiz iş bırakma eylemi kararlarını 
almaktan çekilmeyeceğiz” dedi. 

Maaş kayıpları 
yaşamaya başladılar

Depremin üzerinden daha 1 yıl 
geçmişken aile hekimlerinin bu defa 
ise Sağlık Bakanlığı’nın aldığı bir karar 
ile ikinci deprem şokunu yaşadıklarını 
kaydeden Erdoğan, “Depremin 
daha fazla etkilediği iller olan Hatay, 
Kahramanmaraş, Adıyaman, Malatya 
ile Gaziantep’in Nurdağı ve İslahiye 
ilçelerinde sağlık hizmeti hala 
konteynerler ve prefabrik yapılarda 
zor şartlarda sunulmaya devam 
ederken ve hekimler hala barınma gibi 
temel sorunlarına çözüm beklerken 
cezalandırılmaya ve maaş kaybı 
yaşamaya başladı” açıklamasını yaptı. 

Sağlık Bakanlığı aile hekimleri 
için gerekli düzenlemeyi yapmadı

Erdoğan, “Deprem bölgelerinde sanki 
yaşam normale dönmüş gibi davranan 
Sağlık Bakanlığı aile hekimleri için 
gerekli düzenlemeyi yapmadığı 
için 15 Mart itibariyle hekimlerin 
büyük çoğunluğu bir önceki aya göre 
maaşlarında yüzde 40 civarında düşüşle 
karşılaştı. İdareler sanki bu bölgelerde 
bütün sorunlar çözülmüş gibi rutin 
mesai denetimleri ile hekimler 
üzerinde baskı yaparak zor olan çalışma 
şartlarını imkânsız hale getirerek 
hekimlerin motivasyonunu daha da 
düşürüyor” ifadelerini kullandı. 

İş bırakma eylemi kararlarını 
almaktan çekilmeyeceğiz

Başkan Erdoğan, “Denetim yapacak 
kadar personel bolluğu yaşayan 
idarelere önerimiz ilgili hekim ve sağlık 
personellerin konteyner kentlerde ek 
bir poliklinik açarak zaten mağdur 
olmuş vatandaşımıza daha fazla sağlık 
hizmeti sunmak olacak. Geciken 
düzenlemenin acilen yapılması 
talebini bir kez daha yinelemek için 
20 Mart (Bugün) tarihinde Hatay 
bir basın açıklaması ve Hatay ili için 
iş bırakma eylemi düzenleyeceğiz. 
Gerekli düzenlemeler ivedi bir şekilde 
yapılmazsa eğer gerek 5 günlük gerekse 
süresiz iş bırakma eylemi kararlarını 
almaktan çekilmeyeceğiz” şeklinde 
konuştu. Haber Merkezi 

Aile hekimleri 
iş bırakacak

Sucu, “Kadına yönelik şiddet, 
kadın cinayetleri, şüpheli 
kadın ölümlerini münferit 
olaylar gibi lanse etmek 
yerine İlk imzacısı olmakla 
övündüğü daha sonra çekildiği 
İstanbul Sözleşmesi tekrar ve 
etkin olarak uygulanmasını 
sağlamalı ve 6284 sayılı yasanın 
uygulamadaki sorunları 
çözülmeli” ifadelerine yer verdi. 

İhtiyaç duyulan koruma 
ortamını sağlamaktan 

çok uzakta olduğumuz bir 
tablo

Çocukların başta şiddet olmak 
üzere her türlü korunmasının 
önemli bir sorun olarak devam 
ettiğini sözlerine ekleyen Sucu, 
“Bugün çocuklar açısından 

karşı karşıya olduğumuz 
tablo, ihtiyaç duyulan koruma 
ortamını sağlamaktan çok 
uzakta olduğumuz bir tablo. 
Çocukların korunmasından 
birinci derecede sorumlu olan 
bakanlık “Çocuk algısını” 
muhafazakârlığa, dine, 
toplumsal cinsiyet eşitsizliğine 
dayalı ve ailenin çocuğun 
ihtiyaçlarından önemli olduğu 
düşüncesine yönelik faktörler 
belirlemekte, çocuğun gelişimsel 
ihtiyaç ve gereksinimleriyle 
bir “birey” olduğu göz ardı 
ediliyor. Bu nedenle 18 yaş altı 
tüm bireylerin çocuk olduğu 
evrensel ilkesinin hatırlanarak, 
tüm politikaları “çocuğun 
insan hakları” doğrultusunda 

geliştirilmeli” çağrısında 
bulundu.

Mülteciler ve göçmenlere 
ilişkin politikalar oldukça 

sorunlu
Mülteciler ve göçmenlere 

ilişkin politikalarında 
oldukça sorunlu olduğunu 
dile getiren Sağlık ve Sosyal 
Hizmet Emekçileri Sendikası 
Gaziantep Şube Başkanı 
Yılmaz Sucu, konuşmasını 
şöyle bitirdi: “Suriye’den 
gelen göçmenlere yönelik 
verilen hizmetlerde ırkçı, 
dinsel, ideolojik yaklaşımlar 
bulunmakta, bu hizmetler 
ayrıca iç ve dış siyasete 
malzeme olarak kullanılıyor. 
Bu anlayış halk içerisinde 
çatışmalar yaratmakta ve 
Suriyelilere sunulan hizmetlerle 
ilgili yanlış bilgilerin yarattığı 
etkiler sonucunda ötekileştirme 
ve ayrımcılık yaygınlaşıyor. 
Bakanlık, Suriye’den göç 
eden çocukların ihtiyaçlarını 
karşılamak yerine bu görevini 
protokollerle İHH başta olmak 
üzere birçok sivil yapılara ve 
sınırsız olarak devretti.” Haber 
Merkezi

Sosyal yardım alan kişi 
sayısı 20 milyonu geçti

Antep’te ilçelerde dahil olmak 
üzere toplamda 15 kütüphanenin 
bulunduğu kentte 

kent merkezi ve ilçelerde dahil 
olmak üzere 15 kütüphanenin 
bulunuyor. 218 bin 307 
kütüphanelerin üye sayısı 115 
bin 224 olurken, ödünç verilen 
materyal sayısı ise 42 bin 821 
olarak kayıtlara geçti. 

Kentte;  Münif Paşa İl Halk 
kütüphanesi Müdürlüğü, Bilgi 
Yılı İlçe Halk Kütüphanesi 
Müdürlüğü, Şahinbey İlçe 
Halk Kütüphanesi Müdürlüğü, 
İslahiye Sabiha-Aziz Bali İlçe 
Halk Kütüphanesi Müdürlüğü, 

Nizip İlçe Halk Kütüphanesi 
Müdürlüğü, Oğuzeli İlçe 
Kütüphane Müdürlüğü, Oğuzeli 
İlçe Halk Kütüphanesi Araban İlçe 
Halk Kütüphanesi, Karkamış İlçe 
Halk Kütüphanesi, Nurdağı İlçe 
Halk Kütüphanesi, Yavuzeli İlçe 
Halk Kütüphanesi, İslahiye-Altın 
Üzüm Belde Halk Kütüphanesi, 
İslahiye-Yeşilyurt Belde Halk 
Kütüphanesi, Nizip-Uluyatır Belde 
Halk Kütüphanesi, Gaziantep 
Mozaik Halk Kütüphanesi ve 
Arkeoloji ve Kültürel Miras İhtisas 
Halk Kütüphaneleri faaliyet 
gösteriyor. 

Münif Paşa İl Halk kütüphanesi 

en fazla kullanıcıya sahip
103 bin 97 kullanıcı ile en fazla 

kullanıcı sayısı sahip kütüphane 
Münif Paşa İl Halk kütüphanesi 
Müdürlüğü oldu. Münif Paşa İl 
Halk kütüphanesi Müdürlüğü’nü, 
62 bin 395 ile Bilgi Yılı İlçe 
Halk Kütüphanesi Müdürlüğü, 
33 bin 625 ile Şahinbey İlçe 
Halk Kütüphanesi Müdürlüğü, 
5 bin 194 ile Nizip İlçe Halk 
Kütüphanesi Müdürlüğü, 4 bin 
668 ile Gaziantep Mozaik Halk 
Kütüphanesi ve 3 bin 308 ile 
İslahiye Sabiha-Aziz Bali İlçe Halk 
Kütüphanesi Müdürlüğü takip 
izliyor.  Haber Merkezi 

15 kütüphaneden 218 
bin 307 kişi yararlandı

Genel İş Sendikası’nın üye 
sayısının gün geçtikçe arttığına 
dikkat çeken Göçmen, “Sendika 
olarak büyük bir örgütlenme 
mücadelesi başlatıldı. Bu çalışmalar 
sonrasında üye sayımız 140 bine 
yükseldi. Sayımızı daha da artırmak 
için örgütlenme çalışmalarımız 
sürecek. Ancak örgütlenme 
yapılırken, önümüze birçok engeller 
çıkarılıyor” tespitini yaptı. 

İşçiler, işverenin 
baskısına maruz kalıyor

Göçmen, “Tüm işçilerin sendikalı 
olması bir Anayasal hak iken zaman 
zaman işverenin baskılarına maruz 
kalıyoruz. Hatta bazen “Çamur 
at izin kalsın” politikalarıyla karşı 
karşıya kalıyoruz. Bu da Türkiye’de 
demokrasinin gelişmediğini 
ve demokratik gelişiminin 
tamamlanamadığını gösteriyor. Bu 

şekilde olunca güç sahipleri her 
yere biz yönetiriz düşüncesi hakim” 
açıklamasını yaptı. 

Hiçbir siyasi partinin arka 
bahçesi olmadık, olmayacağız

Çalışanların üzerinde kimsenin 
baskı kurmaması gerektiğini 
sözlerine ekleyen Göçmen, “Tüm 
çalışanlar Anayasal hakkı olan 
sendikalı olma hakkını özgürce 
kullansın. Bu Anayasal hakka 
dışarıdan müdahale eden olmasa 
üye sayımızın daha fazla olacağını 
ve sendikaların da siyasetten 
daha uzak olacağını biliyoruz. 
Siyasi tavrımız belli. Emekçilerin 
temsilciyiz. Emekten yana ve emeğe 
yakın adayların desteklenmesi 
gerektiğinin de altını çiziyoruz. 
Bugüne kadar hiçbir siyasi partinin 
arka bahçesi olmadık, bundan 
sonrada olmayacağız” şeklinde 

konuştu.
Çalışanlara bir sendikalı 

olmaları 
tavsiyesinde bulunuyoruz

Özel sektörde sendikalara öcü 
olarak görüldüğünü sözlerine 
ekleyen Genel İş Sendikası 
Gaziantep Şube Başkanı Süleyman 
Göçmen, konuşmasını şöyle 
tamamladı: “Sanki sendikalar, o iş 
yerini batırmak için geliyormuş gibi 
anlayış söz konusu. Özel sektördeki 
sendikal baskı devlet kurumlarına 
göre daha fazla. Belediyelerde ise 
sendikalaşma oranı yüzde 50’nin 
üzerinde. Türkiye genelinde 
sendikalaşma oranı yüzde 8’lerde 
iken bu rakam Antep’te yüzde 1 
veya 2’lerde. Bu rakam ise çok 
düşük. Çalışanlara bir sendikalı 
olmaları tavsiyesinde bulunuyoruz.” 
Haber Merkezi 

İşçilerin örgütlenmesinin 
önündeki engeller kaldırılmalı

Son 2 aydır yeniden zararına üretim 
yapılmaya başlandığını hatırlatan 
Solakoğlu şöyle konuştu: “Biz Hazine 
ve Maliye Bakanlığı’na gidiyoruz, 
muhatabın Tarım ve Orman Bakanlığı 
olduğunu söylüyorlar. Oraya gidiyoruz 
onlar da Hazine ve Maliye Bakanlığı 
olduğunu söylüyor” dedi. 

Solakoğlu, “Normalde STK’ler 
sektördeki sorunları söyler, bizde 
hükümete şirin görünmeye çalışıyor. 
‘Devleti karşımıza almayalım’ anlayışı 
var. Ulusal Süt Konseyi (USK) bu 
şekilde davranarak iktisadi bilimden 
uzak maliyet hesaplaması yapıyor. Bir 
an önce kendilerini tasfiye etsinler 
sektöre bir faydaları olur” diye konuştu. 

Kesime gidecek anaç hayvan 
kalmadığını da söyleyen Solakoğlu 
şunlara dikkat çekti: “Biz 2019-21 
arasında çok bağırdık hayvanlar kesime 
gidiyor diye. Artık kesilecek anaç 
hayvan da kalmadı. Bu da ette talep 
kaynaklı fiyat artışları yarattı. Etin 
pahalı olmasından ziyade alım gücünün 
ve fiyat mefhumunun kaybolmasıyla 
bir ilgisi var. Türkiye en az iki üç yıl bu 
artışları yaşayacak.” 

Öte yandan TÜSEDAD Şubat ayı çiğ 
süt maliyetini de açıkladı. USK’nin 
açıkladığı mevcut fiyat 13.50 TL iken, 
TÜSEDAD’ın iki ayrı hesaplamasında 
maliyetler 16.50 TL ve 17.46 TL oldu. 
Cumhuriyet

Kesimlik hayvan kalmadı
Gaziantep Sanayi Odası 

Mesleki Eğitim Danışmanlık 
Merkezi (GSO-MEM), 
Yeşil Dönüşüm Mentörlüğü 
konusunda Türkiye Bilimsel ve 
Teknik Araştırma Kurumu’nun 
(TÜBİTAK) çözüm ortağı oldu.

GSO Yönetim Kurulu Üyesi 
ve GSO-MEM Yönetim Kurulu 
Başkanı Ali Can Koçak, konuya 
ilişkin yaptığı açıklamada, 
‘’GSO-MEM olarak, Yeşil 
Dönüşüm Mentörlüğü 
konusunda TÜBİTAK’ın 
çözüm ortağı olduk. Bu 
anlamda bölgemizde tek, 
Türkiye genelinde ise seçilen 
25 çözüm ortağından birisiyiz” 
dedi.

Küçük ve Orta Büyüklükteki 
İşletmelerin (KOBİ), 
GSO-MEM’den alacakları 
yeşil dönüşüm mentörlük 
hizmetlerine TÜBİTAK 
tarafından hibe desteği 
verileceğini dile getiren Ali 
Can Koçak, “İşletmelerimiz 
için kritik öneme sahip olan 
yeşil dönüşüm konusunda 
KOBİ’lerimiz için önemli 
bir imkan sunuyoruz. 
KOBİ’lerimiz GSO-MEM’den 
iki defaya mahsus hizmet 
alabilecekler ve almış oldukları 
hizmetlerin maliyetlerinin 
önemli bir kısmı TÜBİTAK 
tarafından hibe desteği olarak 
sağlanacak” diye konuştu.

Yeşil dönüşüm, işletmeler 
için kritik öneme sahip


